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W sprawie: kompleksowego remontu ul. Podchorążych. 

 

 

W imieniu mieszkańców dzielnicy Stradom,  apeluję o kompleksowy remont 

ulicy  Podchorążych. Chcę podkreślić, iż w/w ulica naprawiana była w miesiącu 

marcu 2021r  i jak widać  na załączonym zdjęciu nadal jest w fatalnym stanie. 

Minęło dopiero dwa tygodnie  a użytkownicy piesi i zmotoryzowani mają 

problem  przemieszczania się  po tak wyboistej, dziurawej  jezdni. 

                                                                      Z  poważaniem 

                                                                     Barbara Gieroń 

 

 

 

 

 

 

 

 



    


